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Vragen Doneerringen moeten ervoor zorgen dat blikjes en flesjes met 
statiegeld niet in het restafval terecht komen, maar juist ingeleverd 
en gerecycled kunnen worden. D66 Leudal zag onlangs een motie 
voorbij komen van de gemeenteraad van Venray (zie de bijlage) 
waarin de raad het college verzocht aan de slag te gaan met 
doneerringen. 

D66 Leudal heeft over zo’n initiatief de volgende raadsvraag.

1. Zou het initiatief dat in de motie van de gemeente Venray wordt
    beschreven ook iets zijn voor in de gemeente Leudal?
 
2. Zou Leudal een proef willen starten met doneerringen en zich
    willen aansluiten bij de 18 gemeentes in Nederland (o.a. 
    gemeente Beesel) die hier al gebruik van maakt?  

Datum: 30.08.2023Ambtelijk advies

1. Ja, mogelijk wel.
2. In de zomermaanden van 2024 zullen we een pilot met 
doneerringen doen in Heythuysen en Roggel. Dit nemen we op in het 
plan zwerfvuil om voor de vergoeding van Nedvang in aanmerking te 
komen.

https://doneerring.nl/
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